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Dato: 
Klokkeslett 
Sted: 

Fredag 30/03 2024 
1200 
Sandnes 
 

 Medlemsmøtet i påsken ble startet med ett minutts stillhet for å minnes et 
kjært medlems bortgang.  
Torgeir Pettersen har vært en del av NBCC, avd Andøy i flere 10-år og 
vil bli husket for sine mange historier og gode humør rundt grillen og i 
andre sammenhenger på Sandnes. 

  
 Styret informerte om at NBCC avd, Andøy i 2025 skal feire sitt 45 års jubileum. Her 

settes det ned en egen komite bestående av Heidi Strand, Merethe Pettersen og Kine 
Westjord som skal starte planleggingen av denne. 

  
 Det ble informert om våre rabatt-avtaler som nå er innført hos forskjellige selskaper. 

Viktig å påpeke at ved alle kjøp der det henvises til disse avtalene skal gyldig medlemsskap i 
NBCC fremvises. 

Avtale på gass hos Shell Andenes på fastpris 399,- 

Avtale med Sport og motehuset på Andenes på 15% av alle varer av ordinær pris. 

Avtale med Sport 1 på Sortland på 10 % av alle varer av ordinær pris. 

Avtale med Byggevarekjeden Monter i hele landet. Her er det sentralrabatten som gjelder. 
 Det mangler en del inventar på kjøkkenet. Det oppfordres av dem som eventuelt har 

lånt utstyr der om å levere dette tilbake så fort som mulig, og da spesielt når det skal 
være arrangement der. 

Ny madrass til overnattingsbua er på plass. 
 Det ble klaget på dårlig internettdekning på Sandnes, spesielt ved stor pågang sånn 

som i påsken der mange brukere var pålogget samtidig. Dette må taes opp av 
medlemmene selv opp mot Trollfjord. 

 Det ble reist spørsmål til om vi trenger musikk til alle arrangement. 

Årsmøtet har bestemt at det skal være levende musikk på 4 arrangementer i året, så 
dette må eventuelt komme opp som sak på neste årsmøte. 

Som en prøveordning anbefales det at alle framtidige arrangement har en bindende 
påmelding på facebook. 
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Det rettes en stor takk til Merethe Pettersen for gjennomført booking av musikk til 
alle arrangement i 2024.  

Det rettes også en stor takk til komiteen for påske-arrangementet for vell 
gjennomført arrangement. 

Medlemsmøtet avsluttet ca.1330 
 


